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NIEUWSBRIEF NR 8 – JULI 2021
 

HOF VAN TWENTE 
 

 

Respect voor ieders mening 
GroenLinks volgt al een aantal jaren meningen van voor- 

en tegenstanders van (grote) windmolens in hun omge-

ving. In de gemeenteraad streeft GL vanaf dag 1 ernaar 

om de lusten en lasten van windenergie bespreekbaar te 

maken.  

Volgens deskundigen is het be-

langrijk om erover te (blijven) 

praten. William Sanchez: “Dat 

is óók participatie. En niet al-

leen erover praten. Groen-

Links vindt het noodzakelijk 

met elkaar te zoeken naar een 

manier om breed gedragen besluiten te nemen waarbij 

alle standpunten worden gehoord. Lukt dat niet, dan blij-

ven we vastzitten in tegengestelde meningen. GL ziet lie-

ver een besluitvormingsproces waarin iedereen zich kan 

vinden. We vinden het daarom jammer dat partijen in de 

gemeenteraad het initiatief van ‘Wind voor Buren’ bij 

voorbaat al hebben afgewezen, zonder dat zij op een 

neutrale manier over de stand van zakezijn geïnfor-

meerd. Polarisatie en de waan van de dag hebben de 

overhand als we niet kritisch durven te zijn naar ons ei-

gen democratisch handelen.” 

 

Trajecten met windener-

gie kosten tijd en inspan-

ning om mensen te over-

tuigen. Op dit moment 

blijven burgers lijnrecht 

tegenover elkaar staan, 

omdat inwoners van Del-

den en Borne geen wind-

molens willen. Gelukkig kan en mag dat in een democra-

tie. De gemeenteraad bepaalt uiteindelijk de randvoor-

waarden van of en hoe het project eruit kan zien. Ge-

meenteraad en college nemen een besluit ten behoeve 

van álle inwoners. Op basis van behoeften, andere ideeën 

en alternatieven, en door ieders mening te respecteren. 

 

Column Gerard Willems 

Woonwagens horen erbij! 
De schaarste op de woningmarkt is in onze gemeente 

steeds meer voelbaar. Een ingewikkeld probleem waarop 

college en gemeenteraad 

maar beperkt invloed heb-

ben. Bij woonwagenbeleid 

ligt dit genuanceerder.  

Gemeenten moeten rand-

voorwaarden scheppen om 

inwoners de mogelijkheid 

te geven in een woonwagen te gaan wonen. Nu moet ie-

dere burger zich aan de wet houden en de overheid moet 

daarbij altijd het goede voorbeeld geven. Soms meer dan 

noodzakelijk om alle schijn te vermijden.  

Dat de gemeente Hof van Twente de afgelopen jaren niet 

heeft gewerkt aan het realiseren van voorzieningen voor 

woonwagens is verbijsterend. Tien jaar geleden had bij 

de voorbereiding een gedragen plan binnen het woonpro-

ject ’t Gijmink kunnen worden ingepast. Met inspraak van 

omwonenden voor een aanvaardbare inpassing van stand-

plaatsen. Een gemiste kans voor het college, waardoor 

we nu in een welles-nietesspelletje zitten. College, voer 

je gemeentelijke taken gewoon uit. Woonwagenbewoners 

zijn gewone burgers en gelijkwaardig aan mensen die in 

een huis willen wonen en zich bij een woningcorporatie 

melden. Voor beide groepen inwoners gelden dezelfde 

spelregels als bij een woningcorporatie. “We hebben een 

huis voor u en u kunt morgen bezichtigen, met één dag 

bedenktijd.” Als ‘de familie Jansen’ drie keer weigert 

staan ze weer onderaan de lijst of het is: “Terug naar je 

eigen caravan.” 

 

Jongeren moeten zich laten horen! 
Vorige week liep mijn bestuursjaar bij DWARS Gelderland 

af. Ik heb als secretaris van de afdeling heel veel plezier 

gehad en heel veel geleerd. Maar ik moet toegeven dat 

het ook wel klaar was. Na 50 pagina’s notulen, een web-

site ‘in de lucht’ houden en de maandelijkse nieuwsbrief 

waren m’n vingers het tikken wel beu. Tijd voor een 

nieuwe uitdaging dus! 

Gelukkig zijn in de afgelopen maanden nieuwe dingen 

ontstaan waaraan ik graag meewerk of meedenk. Zo 

maakte ik een tijdje geleden een wandeling met een 

goede vriendin die actief is voor de VVD-fractie. Natuur-

lijk ging het gesprek ook over de gemeentepolitiek. We 

kwamen tot de schokkende con-

clusie dat er in de gemeente voor 

jongeren zoals wij geen goede 

manier is om als groep inspraak te 

uiten. Terwijl wij de volgende gene-

ratie zijn, die hoopt er nog lang en 

gelukkig te wonen en leven. Dan 

maar het heft in eigen hand nemen! 

We waren achter de schermen nog geen maand bezig om 

alles in grote lijnen op te zetten en toen kreeg Goors-

nieuws er per ongeluk wind van. We kwamen rondom 

promotie, ledenwerving en uitwerking in een extreme 

stroomversnelling terecht; en dat terwijl we nog niet 

eens een budget, statuten of KvK-inschrijving hadden.  

We denderen nu lekker door en met de 

zomervakantie in zicht is er een mooie 

tijd gekomen om alles op een rij te zetten 

en in september écht van start te gaan.  

Op de toekomst! Mathijs Gelen 
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Biodiversiteit 
Wij mensen kunnen niet zonder. Wij 

zijn er onderdeel van. We hebben 

onszelf ontwikkeld en bepalen al 

eeuwenlang hoe op deze aarde te 

leven. Lang geleden zijn we begonnen met dingen te 

maken waarvoor fossiele (brand)stoffen nodig zijn. Wij 

zijn nu al zover dat het een hele klus wordt om dingen 

op een natuurvriendelijke manier te maken. Het is lang-

zamerhand een groot probleem geworden voor alles wat 

in onze wereld leeft. De biodiversiteit holt achteruit. 

Allerlei soorten planten en dieren nemen in aantal af of 

verdwijnen zelfs.  

 

Ook verontrustend: het klimaat 

verandert. En niet in positieve zin. 

Het wordt warmer, ijskappen smel-

ten, de zeespiegel stijgt. Zo kunnen 

we niet doorgaan. Dat weten we 

maar het is moeilijk omschakelen 

naar een andere manier van leven. Een leven waarbij je 

fossiele (brand)stoffen met rust laat. Daarvoor zou 

beleid moeten worden ontwikkeld; in Nederland, in 

Europa, in heel de wereld. De mensen zijn het contact 

met de natuur grotendeels kwijt. Wat je niet in je 

hebt, kun je niet koesteren. De meeste boeren denken 

dat ze de natuur niet meer nodig hebben en hebben die 

in één generatie terzijde geschoven.  

 

Burgers gaan meer voor het mate-

riële. Mooi huis, mooie spullen, 

makkelijk te onderhouden tuinen 

met veel grind en tegels. 

Maar biodiversiteit gaat over tuinen, 

groot en klein, waar alles groeit en 

bloeit en waar allerlei insecten, vogels en andere 

dieren een goed leven hebben. Dus géén saaie groene 

gazons en weilanden waarin geen enkel kruidje meer 

staat . Dat heeft echt niks met natuur te maken. Het 

wordt tijd dat we de knop omzetten en naar een 

manier van leven streven die beter is voor onze 

planeet, onze natuur en dus ook voor ons. 

Leo Mees ten Oever 

 
Met ervaringsdeskundigen op weg  

naar een inclusieve samenleving  
Komt een vrouw bij een raadslid en vraagt: “Houden 

jullie bij het beleid voor sportaccommodaties reke-

ning met slechtzienden?” Het raadslid antwoordt: 

“Jazeker! De toegangswegen zijn gemarkeerd voor 

blinden en slechtzienden.” De vrouw vraagt door: 

“Stel je voor dat ik je in een rolstoel zou zetten, hoe 

ervaar je dan de weg naar de kleedkamers?” 

De Hof heeft het manifest ‘Iedereen doet mee!’ in 

september 2020 ondertekend. “Dit is een goede stap 

richting een inclusieve samenleving. Nu de corona-

regels zijn versoepeld is het tijd om de draad weer op 

te pakken, samen met ervaringsdeskundigen,” aldus 

William Sanchez. “Daarom neem ik regelmatig contact 

op met de gemeente om op te sparren over wat er 

allemaal mag en kan. Verder vind ik dat wij als 

gemeente ervaringsdeskundigen als een beroep of 

functie moeten erkennen. 

In de harde economische sectoren worden gediplomeerde 

consultants of ervaringsdeskundigen als ZZP-ers tegen 

forse tarieven ingehuurd. Het zou mooi zijn als we dat in 

de sociale sector gelijk kunnen trekken. Ervaringsdeskun-

digen hebben een schat aan verhalen, met invalshoeken 

die zeer nuttig zijn voor beleid en uitvoering. En wie weet 

helpt dat ons misschien ook om te besparen op onnodige 

kosten in de Participatiewet.” 

Meedoen in de samenleving is 

belangrijk voor mensen met 

een beperking of een onder-

steuningsvraag. In een serie 

van interviews wil GroenLinks 

stilstaan bij wat er anders of 

beter had gekund bij uitvoering van de Participatiewet of 

in je dagelijkse routine. Het gaat om bewustwording; 

ieder mens is uniek en elke beperking ook. Belangrijk dus 

om te luisteren naar wat jullie nodig hebben. We willen 

op weg naar een formele groep ervaringsdeskundigen met 

een beperking, die de gemeente en bedrijven adviseert 

t.b.v. de Lokale Inclusie Agenda. Interesse of meer 

weten, neem dan contact op met William Sanchez  

 
Kerntaak Digitale 

Veiligheid is hoognodig 

Na de hack bij de Hof van Twente 

vliegen beschuldigingen over en 

weer. Het IT-bedrijf zou de opdracht niet goed hebben 

uitgevoerd, het college zou zijn werk niet goed hebben 

gedaan. Dan maar een enquête organiseren? Tot nu toe 

wordt de belangrijkste vraag echter buiten beschouwing 

gelaten … In 2002(!) is het duale systeem ingevoerd. Toen 

werd de gemeenteraad het hoogste bestuursorgaan in de 

gemeente en verantwoordelijk voor de uitvoering van 

bestuur en het college, en de controle daarop. Dus is de 

vraag gerechtvaardigd hoe de raad heeft gecontroleerd of 

het door het college uitgevoerde IT-beleid voldeed aan de 

gestelde eisen. Eisen van goed bestuur in de IT zoals die 

onder meer door de Vereniging van Nederlandse 

Gemeenten (VNG) zijn geformuleerd.  

Om antwoord op de vraag krijgen levert zoeken in raads-

documenten niets op. Het lijkt er sterk op dat de raad 

zijn taak niet heeft uitgevoerd; individuele fracties even-

min. De hack gaat de gemeenschap € 3,9 miljoen kosten. 

De ernst van de zaak is duidelijk. GL concludeert dat, 

naast aandacht voor herstel van digitale infrastructuur en 

dienstverlening, de raad 

ervoor moet zorgen dat 

zijn wettelijke contro-

lerende taak inhoud 

krijgt voor de nieuwe 

kerntaak Digitale 

Veiligheid. Om de 

ambities te realiseren is een door zoveel mogelijk 

raadsleden gedragen raadsprogramma nodig. William 

Sanchez: “De raad moet hier snel een begin mee maken. 

Een raadswerkgroep of auditcommissie ICT kan de agenda 

opstellen. En dat moet dan leiden tot een controlerende 

duale taak. Permanent, niet gebonden aan een 

raadsperiode en natuurlijk steeds bijstelbaar.  

Waar het ook hoog tijd voor wordt is een afspraak om 

na de komende raadsverkiezingen allereerst met alle 

raadsleden te werken aan een inhoudelijk 

raadsprogramma als basis voor een collegeprogramma.” 

mailto:williamsanchez@hofvantwente.nl
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Hand in hand en daarna samenwonen? 
‘Je idealen najagen’ is een gevleugelde uitspraak. Of je 

nou twintig en nog wat bent en aan het begin van je 

carrière staat. Of vijftig en alles op z’n kop zet. Maakt 

niet uit, jaag vooral je idealen na.  

Magazines en televisieprogramma’s delen maar al te 

graag successen. Maar waar zijn de achterblijvers, de 

eenlingen die voortploeteren? Waar zijn hun verhalen?  

 

Er is een podium dat toont wat najagen van idealen op-

levert: de politieke arena. De laatste verkiezingen heb-

ben laten zien dat velen zijn geroepen, een enkeling 

uitverkoren. Of die profileringdrang bijdraagt aan be-

oogde idealen is maar de vraag. Splinter Chabot zei het 

op TV mooi: “Zodra je het Binnenhof binnenstapt krijg 

je alles terug, behalve je idealen.”  

 

Drie christelijke partijen kwamen er in de jaren 70 ach-

ter dat samengaan meer oplevert dan elk afzonderlijk. 

Het CDA was een feit. Daarna is deze partij (behalve in 

paars) niet meer uit de macht weggeweest.  

Dat versplintering niets oplevert blijkt ook nu weer bij 

de formatie. PvdA en GroenLinks lopen stevig hand in 

hand. Doet denken aan een verliefd stelletje. Eerst 

hand in hand (laten zien dat je zwaar verliefd bent), 

dan samenwonen. Trouwen? Nee! Geregistreerd part-

nerschap? Beter! Kijken naar gemeenschappelijkheid. 

Wat verbindt ons zodat we er samen beter van worden 

en onze idealen kunnen nastreven? Benieuwd wat de 

komende gemeenteraadsverkiezingen gaan opleveren. 

BBP snoept zetels van CDA, Volt van D66 en links gaat 

samenwonen in de Hof van Twente. Het wordt span-

nend de komende maanden. 

 

Volg ons online (klik op de icoontjes) 
 
 

   

 
  

 

Colofon 
Redactie: Bert Eggink | Gerard Willems | Linda Zorge. 
 
Suggesties, zelf een stukje (max. 200 woorden) schrij-
ven? Stuur dan voor 15 augustus 2021 een mail naar  
glhofvantwente@gmail.com  
 
De volgende nieuwsbrief verschijnt in september 2021. 
Aan- of afmelden voor de nieuwsbrief kan via 
glhofvantwente@gmail.com 
 
Deze nieuwsbrief wordt verstuurd naar leden, sympathi-
santen en andere bij GroenLinks Hof van Twente betrokke-
nen. Aan de inhoud kunnen geen rechten worden ontleend. 

DE GROENE OLIEVLEK 
 

GroenLinks is de afgelopen jaren sterk 

gegroeid. We hebben veel nieuwe leden 

mogen verwelkomen en daar zijn we trots 

op. Ook GL-stemmers/sympathisanten die 

geen lid zijn willen we laten zien wat er 

speelt en waarmee we bezig zijn.  

Maar … wie zijn zij? 

 

Ken je mensen in je netwerk die GL een 

warm hart toedragen? Vraag dan of zij onze 

nieuwsbrief willen ontvangen. Zo ja, geef 

dan het mailadres door. Op deze manier 

willen we een breed netwerk opbouwen: de 

groene olievlek in de Hof van Twente. 

mailto:glhofvantwente@gmail.com
mailto:glhofvantwente@gmail.com
https://hofvantwente.groenlinks.nl/
https://www.facebook.com/GroenLinksHofvanTwente/
https://twitter.com/GLHvT
https://gesprek.groenlinks.nl/
https://www.instagram.com/groenlinks/
https://www.youtube.com/groenlinks

